
COMPARATIVE – SUPERLATIVE FORM OF ADJECTIVES 
 

1) Μονοσύλλαβα και δισύλλαβα επίθετα που τελειώνουν σε –y : er/est. 
 

Big  bigger than   the biggest    
Happy   happier than    the happiest     
 
Τα μονοσύλλαβα επίθετα διπλασιάζουν το τελευταίο σύμφωνο και μετά 
παίρνουν την κατάληξη er ή est.  
 
Τα δισύλλαβα επίθετα σε –y μετατρέπουν το –y σε i και μετά παίρνουν την 
κατάληξη er ή est.  
 

2) Δισύλλαβα επίθετα που δεν τελειώνουν σε –y και πολυσύλλαβα (2 συλλαβές 
και πάνω) : more / most.  

 
Modern  more modern than  the most modern  
Beautiful  more beautiful  the most beautiful  
 
Εξαίρεση: clever cleverer the cleverest  
                   clever more clever the most clever  
 
                   common  commoner  the commonest  
                   common  more common  the most common  
 

3) Irregular adjectives: Έχουν τον δικό τους τύπο και τον μαθαίνουμε απέξω.  
 

 good → better → best 
 bad → worse → worst 
 far → further → furthest and farther - farthest 
 little → less → least 
 much → more → most 

 
          Further: πιο μακριά και επιπλέον, further information. 
 
Το από στον συγκριτικό λέγεται than ενώ στον υπερθετικό λέγεται in για τόπους – 
χώρους και of για όλα τα άλλα. Στον υπερθετικό βάζουμε the. 
 
Taller than                           the tallest in the classroom                    the tallest of all.  
 
As…as = τόσο…όσο.  
Not as…as / not so…as = όχι τόσο…όσο. 
Το επίθετο που μπαίνει ανάμεσα στο as…as είναι πάντα θετικού βαθμού. 
As tall as, not as/so tall as  
 
Very + θετικός βαθμός                very good  
Much + συγκριτικός βαθμός      much better.  


